
Referat fra bestyrelsesmøde i Sdr. Nyrups vejlaug den 16. december 2014 

 

 

Konstituering: 

 

Bestyrelsen har konstitueret sig på følgende måde: 

 

Susanne Topp, formand 

Kim Rene Jensen, næstformand  

Anne-Louise Alsted, kassere 

Jette Feldthaus, sekretær 

Ron Tan, medlem 

 

Rensning af kloaker den 6. december: 

- foretaget af Susanne, Jonas, Anita, Ron, Heidi, Palle og Mathilde  

 

Det var lettere at rense denne gang ifht sidste år og gruppen anbefaler, at dette arbejde sker 

hvert år. 

 

Jette undersøger ejerforholdet ifht. vores kloaker hos kommunen. 

 

Opmåling af veje den 7. december 

- foretaget af Ole, Michael og Margit 

 

Vi har 558 opmålte meter vej, det giver i alt 2700 m2 vej. Der er pt. ca. 40 m2 der skal 

lappes, hvilket vil koste ca. 15.000 kr. 

 

NCC har afgivet tilbud og Obel bliver også bedt om et tilbud. 

 

Info vedr. vores veje: 

• de er etableret i 1972 

• nyt slidlag på i 1985, med en forventet levetid på 10-15 år 

 

Bestyrelsen besluttede ikke at foretage udbedringer nu, men afventer foråret 2015. Her vil vi 

igangsætte lapning af vejene med mindre, der er større planer på vej i 2015.  

 

Kim kontakter Hjorthøj vandværk, vedr. deres evt. planer for udskiftning/renovering af 

vandrørene. 

 

Drøftelse af stien op til gården / Røsnæsvejen og dens tilstand  

Kim kontakter Inger (ejeren af gården) om der er mulighed for at vedligeholde stien, så den 

kan blive - og forblive - i en bedre stand. 

 

 

 


